

نبحث في منظمة تَبْنِي ثورة عن مدير تنسيق ملتزم ومهتم لفريق المشاريع لدينا لتعزيز قدراتنا على دعم مشاريع المجتمع المدني في سورية وللتعريف بها في ألمانيا .

تَبْنِي ثورة: هي منظمة غير حكومية في برلين " ألمانيا " تدعم المجتمع المدني في سورية ، فنحن نعمل مع ناشطين سوريين، لتخطي النظام الدكتاتوري في سورية والمليشيات الجهادية على حد سواء، لبناء مجتمع ديمقراطي تعددي على أساس حقوق الانسان . لهذا الهدف تعمل " تَبْنِي ثورة " حاليا مع اكثر من ٤٠ مجموعة مدنية في جميع المناطق في سورية . وفي نفس الوقت تعمل منظماتنا على تعزيز التضامن في ألمانيا لدعم هذه المشاريع

نعزّم حالياً تكثيف برامج العمل لدينا داخل سورية ، وفي الوقت نفسه اللقاء الضوء على الحراك المدني السوري لدى الجمهور الألماني، لذلك نبحث عن مدير مشروع للانضمام لفريقنا في أقرب وقت ممكن .

#### المهام

- متابعة المشاريع في سورية وفقا لمعايير منظمة تَبْنِي الثورة والجهات الممولة
- تحديد المجموعات الشريكة داخل سورية
- كتابة تقارير دورية حول أنشطة المجموعات المدنية الشريكة في سورية
- مساعدة الفريق في الأمور الإدارية في حال الحاجة لذلك
- التواصل الدائم والليق مع ناشطي المجتمع المدني في الداخل السوري
- تحليل التطورات على الارض في الداخل السوري

#### المهارات والخبرات المطلوبة

- خبرة في إدارة المشاريع
- تواصل جيد مع المجموعات المدنية المعارضة في سورية
- توافر الإيمان والدافع لدعم النشاط المدني في سورية
- معرفة جيدة للتطورات الحالية على الأرض
- قدرة على التحليل السياسي والاستراتيجي
- مهارات جيدة في التواصل وخبرة في كتابة التقارير باللغة العربية والانكليزية أو الألمانية
- ان تكون اللغة العربية جيدة اضافة الى اللغة الانكليزية أو الالمانية
- مهارات في المعلوماتية ، انترنيت ، مواقع التواصل الاجتماعي . . . . الخ
- قدرة على الاندماج في العمل الجماعي والتعاوني
- الطاقة، الحماس،الالتزام والقدرة على العمل تحت الضغط في حال الضرورة

مكان العمل ، برلين حوالي 20 ساعة إسبوعيا

تَبْنِي ثورة مهتمة بتوظيف ناشطات وناشطين سوريين وتوفير عمل مرّن لهم ضمن فريق شبابي متحمس وتتطلع إلى إيجاد عضو لفريقها في أقرب وقت ممكن

الرجاء ارسال الطلبات للوظيفة مع سيرة ذاتية مختصرة حتى 18 أيلول ٢٠١٦ إلى:

jobs@adoptrevolution.org

**Job offer: Project Officer (around 20hrs/week)**

**To strengthen our civil society projects in Syria and outreach in Germany, we are looking for a passionate and committed new member of our team to manage and coordinate projects inside Syria and to support our daily work.**

**Adopt a Revolution (AaR)** is a small Berlin-based non-governmental organisation (NGO) supporting civil society activities in Syria. We are working with Syrian activists, trying to overcome dictatorship and jihadist terror, and building a democratic, pluralistic society based on human and minority rights. To that aim, Adopt a Revolution is currently working with more than 40 civil society groups in all different regions of Syria, organising solidarity work in Germany and fundraising for these groups.

Currently, we intend to intensify our project work inside Syria and aim at strengthening our outreach in Germany. **For that we are looking for a Project Officer to join our team as soon as possible.**

The focus of your tasks would be the management of small and middle size projects in Syria, including, but not limited to:

- Managing and coordinate Syria projects according to AaR guidelines and third party funding guidelines
- Identifying potential project partners and projects inside Syria
- Writing reports on the activities of our civil society partners
- Carrying out various administrative aspects related to Syria projects
- Regular and close communication with activists in all different regions of Syria
- Analyse and contextualize developments on the ground in Syria

Ideally, you have the following skills and experience:

- Proven project management experience
- Good contacts with civil opposition movement in Syria
- High motivation to support civil society activities in Syria
- Excellent knowledge of current developments in Syria
- Strong strategic, analytic and political thinking
- Excellent communication skills and experience in drafting texts in Arabic and English – German would be an advantage
- Fluent in Arabic and very good in English or German
- Computer literacy: office programs, social media, internet
- Strong teamwork skills, comfortable in a highly collaborative team culture
- Energetic, enthusiastic and reliable while being flexible and capable of working under pressure when necessary

Working place is Berlin with around 20 hrs/week of working time. **We are highly interested in employing Syrians and offer a flexible job in a young, dynamic team. We are looking for a member of staff as soon as possible. Please send your application with a short CV until 18/09/2016 to: [jobs@adoptrevolution.org](mailto:jobs@adoptrevolution.org).**